
Styremøte nr. 4 for året 2020 - 16.08.20 
Møtet ble holdt i lokalet i Kaibakken – søndag kl. 19.00 

 
Til stede:  
Henning Meese (Leder) 
Arve Moen (Kasserer) 
Bertil Endresen (Nestleder) 
Hege Lin Stemland (Styremedlem) 
Anne-Britt Utheim (Styremedlem) 
Christina Indset (Styremedlem) 
 
Anne Marte Viken Kallset (Daglig Leder – ikke stemmerett) 
Julie Refseth (Hovedtrener – ikke stemmerett) 
 
May-Liz Nautnes (styret) og Lill Sæther (vara) hadde ikke mulighet til å stille på dagens møte.  
 
 
 

Agenda og vedtak 
 

17/20 – Gjennomgang av referat fra forrige styremøte  
 
 

18/20 - Drift daglig leder/hovedtrener 
 

• Økonomisk gjennomgang 

• Ny organisering i Braatthallen  

• Info og diskusjon rundt smittevern. 

• Innkjøp av nye apparater – behov og status  

• Oppstart høstsemester 

• Etc. 
 

Enstemmig vedtatt at det kjøpes inn en PC til en sum av 5000 kr til 
hovedtrener. PC’en skal følge stillingen.  

 
 

19/20 - Status anlegg 
 
 

20/20 - Status sponsorarbeid, blant annet Sparebanken Møre 
 

Enstemmig vedtatt fortsatt salg av klubbklærne som allerede er på lager. I 
påvente av eventuell avtale med Sparebanken.  

 
Enstemmig vedtatt budsjett opp mot 10.000 for profilering av garderober. 

 



 

21/20 - Fremdrift arbeid med offentliggjøring av referat etc. fra styremøter og 
klubbhåndbok.  
 
 

22/20 - Spesialisering toppidrett 
 
 

23/20 - Evt. 
  

Enstemmig vedtatt og godkjent trenerkabal for høsten 2020. 
 

Enstemmig vedtatt at klubben går til innkjøp av DROPBOX-Abonement.  
 
 
 
Tidligere styremøter for året 2020: 
 
# 1 – Lokalet 19:00, søndag 15. mars – 5 saker gjennomgått (1/20–5/20)  
- 7 deltakere (5 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte) 
 

# 2 – Lokalet og via Teams 19:00, søndag 19. april – 4 saker gjennomgått (6/20–9/20) 
- 10 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 1 av 2 vara, 2 fast ansatte) 
 
# 3 – Lokalet 19:00, søndag 7. juni – 7 saker gjennomgått (10/20-16/20) 
- 10 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 1 av 2 vara, 2 fast ansatte) 

 
# 4 – Lokalet 19:00, søndag 16. august – 7 saker gjennomgått (17/20-23/20) 

- 8 deltakere (6 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte) 
 
 
Neste styremøte:  
# 5 – søndag 23. august 
 
 
 
 
 
 


